

## 前言

本附錄載列策略發展委員會(策發會)政治及管治發展委員會的討論文件及席上意見摘要。

基於環保考慮，GPB010 項至 GPB017 項的附件一至附件三(分別載有截至當有關文件付印時，政府、立法會及策發會收到的公眾意見書的撮要)未被載列。而政府、立法會及策發會所收到的所有公眾意見書的撮要已全部載列於 GPB018 項及 GPB019 項的附件一至附件三內。

## Foreword

This Appendix contains the discussion papers and summaries of views expressed at the meetings of the Committee on Governance and Political Development of the Commission on Strategic Development (the Commission).

For environmental considerations, Annexes I, II and III of Items GPB010 to GPB017, which contain running summaries of the public submissions received by the Government, the Legislative Council and the Commission respectively at the time the papers concerned were issued, have not been included. The summaries of all such public submissions received by the Government, the Legislative Council and the Commission are at Annexes I, II and III of Items GPB018 and GPB019 respectively.